
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č.7/2009 ze dne 29.6.2009 

 
Místo konání : zasedací místnost Obecního úřadu ve Vysoké nad Labem 
Čas zahájení :          17.00 hod   
Čas ukončení :         19:15 hod. 
Přítomní členové zastupitelstva obce : Ing. Jiří Horák, Miloslava Marečková, František Salavec,  Jaroslav Králič, 
Jiří Brož 
Počet přítomných členů zastupitelstva :  
Omluven : Ing. Heda Pellarová, Miroslav Píša 
Zasedání usnášeníschopné : ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu: Miloslava Marečková, Jaroslav Králič 
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 5 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina a 
tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen na elektronické i 
fyzické úřední desce 
Návrh usnesení č.1/7/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání  
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0  
Usnesení bylo přijato. 
 
1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu předem zveřejněn na elektronické i 
fyzické úřední desce. 
Dále navrhl ověřovatele zápisu – Miloslavu Marečkovou a Jaroslava Králiče 
Návrh usnesení č. 2/7/2009:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu –  Miloslavu Marečkovou a Jaroslava Králiče 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

2. Rozpočtové opatření č. 2/2009 
Návrh usnesení č.3/7/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Schvaluje rozpočtové opatření č.2/2009: 

- navýšení rozpočtu o přijatou neinvestiční dotaci ve výši Kč 300000,-- na pol 4122 ORG. 222 od KÚ 
Královéhradeckého kraje – POV „Oprava chodníků a části místní komunikace v lokalitě u bytovek v obci 
Vysoká nad Labem“ 

- na výšení rozpočtu o přijatou neinvestiční dotaci ve výši Kč 80000,-- na pol 4122 ORG. 413 od KÚ 
Královéhradeckého kraje – POV „Výstavba všesportovního areálu – dotace úroků z úvěru“ 

Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 

 
 
 



3. Projednání úpravy tvorby sociálního fondu pro zaměstnance obce 
Zdůvodnění: zaměstnanci obce na VPP – Kovář a Svoboda (ÚP na každého přispívá částkou 10 tis),  mají nárok na 
stravenku, ale jejich HM je tak nízká, že se nevytvoří dostatečná částka pro tvorbu fondu – fond vykazuje 
minusový zůstatek, což je nepřípustné z hlediska účetnictví. 
Návrh usnesení č.4/7/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
schvaluje navýšení tvorby sociálního fondu ze 2% na 4%  objemu hrubých mezd a odměn uvolněných 
zastupitelů  od 1.6.2009.  
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
Změna programu - přesun bodu č. 7.9  
7.9. Využívání klubovny a fotbalového hřiště, pořádek  
V noci ze soboty 20.6 na neděli 21.6.2009 došlo na fotbalovém hřišti k výtržnosti, musela být zavolána Policie ČR. 
Na vině jsou údajně sportovci, kteří slavili závěr sezóny.  
Diskuze. Pokud nebudou uhrazeny veškeré škody a viníci se neomluví poškozeným, pak bude pozastavena další 
dotace pro fotbalový klub. 
 

4. Projednání změny smluv na provozování čistírny odpadních vod 
Návrh usnesení č.5/7/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Neschvaluje uzavření smlouvy mandátní s firmou Ing. Miloš Machut, Běleč nad Orlicí 94,  503 46, Třebechovice 
pod Orebem, IČO: 129 500 92, dle přílohy tohoto zápisu.  
pověřuje starostu zajištěním provozu čistírny a sehnáním jiné oprávněné osoby k provozování čistírny a k odběru 
vzorků. 
Hlasování: 
Pro :   3 
Proti :   0 
Zdržel se:  2 – Brož, Salavec 
Usnesení bylo přijato. 
 

5. Žádost o odnětí  půdy ze zemědělského půdního fondu pro pozemek p.č. 1326/15 v k.ú Vysoká nad 
Labem 

Návrh usnesení č.7/7/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Souhlasí s odnětím pozemku p.č. 1326/15 v k. ú Vysoká nad Labem ze zemědělského půdního fondu dle §9 
zákona č. 334/92 Sb 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 

 
6. Projednání výsledků výběrového řízení na dodavatele projektové dokumentace na zateplení MŠ. 

Grantová výzva na zateplení obecních budov (neplést s dotací pro občany) z Operačního programu životní 
prostředí, oblast 3.2.1. Realizace úspor energie bude vyhlášena na podzim 2009. Dotace mohou být až do výše 90 
%, minimum je 500 tis.Kč,  včetně zateplení stěn i střechy,  výměny oken. 
Návrh usnesení č.8/7/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Souhlasí s uzavřením smlouvy na zpracování projektové dokumentace na akci: „Úspora energií v objektech MŠ 
Vysoká nad Labem“ s firmou ARCHAPLAN, Bratří Štefanů 973/63, Hradec Králové dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   4 
Proti :   1 - Brož 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 



7. Různé  
7.1. Výběrové řízení na dodavatele přístavby MŠ 
Proběhlo dne 25.6.2009. Vítězem se stala firma a UNI-JAS Hradec Králové. Mohou začít ihned, odevzdání díla je 
21.srpna 2009, v případě prodlení má pokutu 0,5% z celkové ceny díla za každý den prodlení. Záruka je 5 let. 
Návrh usnesení č.10/7/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Schvaluje uzavření smlouvy s firmou UNI-JAS, dle přílohy tohoto zápisu 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
7.2. Žádost o dotaci na sportovní areál a víceúčelovou halu. Starosta uvedl, že Výbor Regionální rady 
soudržnosti regionu Severovýchod zasedal dne 17.6.2009. Nebyli jsme vybráni, byl obrovský převis žádostí. 
Nevadí, vše máme připraveno a čekáme na další podobnou výzvu, která bude v roce 2010.  
 
7.3- Nejvyšší správní soud v Brně. K dnešnímu dni nejsou k dispozici nové informace  
 
7.4. Žádost o bezúplatný převod pozemků do vlastnictví obce 
Návrh usnesení č.11/7/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Souhlasí s bezúplatným převodem p.p.č 745/14, 113/1, 113/2, 437/6, 186/4, vše v k.ú Vysoká nad Labem do 
vlastnictví obce Vysoká nad Labem.  
Pověřuje starostu podáním žádosti o převod na Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových. 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
7.5 Rozpočtové opatření č 3/2009 
Komentář: jedná se o formální přesun v rámci rozpočtu – místo komunikace u Stupků bude přístavba MŠ 
Návrh usnesení č.12/7/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Schvaluje rozpočtové opatření č.3/2009: 
- úprava rozpočtu – snížení 2212/5171 (Silnice a chodníky – opravy a udržování) o Kč 1.150.000,00 a zvýšení 
3111/6121 (Předškolní zařízení – budovy, stavby a haly) o Kč 1.150.00,00 
Hlasování: 
Pro :   4 
Proti :   1 - Brož 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
Pan Brož navrhuje nic nepřesunovat, ale udělat jak komunikaci u Stupků tak i přístavbu MŠ. 
Hlasování: 
Pro:            1 - Brož  
Proti:          4 
Zdržel se:   0 
 
7.6. Upozornění občanů na navážku na pozemku p.č. 247/20 
Starosta předložil písemné upozornění občanů, ve kterém vyjadřují obavu z toho, že na pozemku p.č. 247/20 vzniká 
černá skládka. Vlastník pozemku slíbil odstranění navážky do jara 2009.  
Diskuze. Starosta  písemně požádá vlastníka pozemku o urychlené řešení situace s tím, že pokud navážka nebude 
odstraněna do konce července 2009, obec informuje magistrát města Hradce Králové, odbor životního prostředí a 
požádá je o řešení.  
    
 
 



7.7. Znečištění příkopu u Polabí a.s. 
Příkopem opět teče zapáchající břečka, a to nejen z pastviny, ale i naproti hřbitovu. Při poslední kontrole spolu 
s odborem životního prostředí bylo Polabí a.s. na závady upozorněno. 
Diskuze. Starosta osloví magistrát města Hradce Králové, odbor životního prostředí a požádá je o kontrolu.  
 
  7.8. Žádost paní Hodicové o odkoupení části obecního pozemku před domem č.p. 159 
Návrh usnesení č.13/7/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Schvaluje úmysl prodat část pozemku p.č. 1301/5 před domem č.p. 159 pro předzahrádku. Podmínkou je 
zachování linie ostatních předzahrádek a věcné břemeno na údržbu a provoz případných sítí uložených v pozemku. 
Geometrický plán pro oddělení pozemku bude vyhotoven na náklady žadatele. 
Pověřuje starostu vyhlášením záměru. Kupní smlouva bude projednána na některém z příštích zasedání 
zastupitelstva obce.  
Hlasování: 
Pro :   3 
Proti :   1 - Brož 
Zdržel se:  1 - Marečková 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 
 
 
                                                   
Zapsala : Hana Houfková  ………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřil : …………………………     ……………………….. 

Miloslava Marečková           Jaroslav Králič 
 
 
 
 
 
 
 

Starosta : ……………………………….    
       Ing. Jiří Horák 


